

Kurzbericht vom Monte Cucco Fliegen 2010

(Heiner Vogt)

Saisonendfliegen am Monte Cucco, Italien, August 2010

E Wohltat für d Seel und e Uffsteller für's Gmüet

Mit drbi: Jampe, Hansjörg, Heiner

... und e paar Schwobe, Bayern, Italiener, Schwiizer, wildi Ross, Wildsäu, Chüe und zueglaufeni Hünd.

Und denn hets no gha:

Vill Wind us Süd und Nord, vill Sunne, vill Gegend, villi km hoch und lang, feins Aesse, saugueti Stimmig unter Männer, gaaaanz vill Wirlromantik (mir hei uf em Bärg gschloofe), vill Italianita und ganz vill Toplandige.

Leider hets sich dr Hansjörg binere harmlose Toplandig s Handglänk broche, obwohl er sauguet iinecho isch und me an dr Landig nüt cha ussetze.

Monte Cucco, e Gheimtip für alli, wo àndi Saison nomol so richtig möchte d Pilotebatterie für d Winterpause laade und sogar au für die, wo s Fliege nit unbedingt ersti Priorität het im Läbe.
Heiner Vogt